

Häagen-Dazs™ 2017 限量發行奢華雪糕月餅系列「金星醉月」，HKUST 尊享優惠!

如未能閱讀此郵件，請[按此](#)。
If you cannot view this email, please [click here](#).

Häagen-Dazs™ appreciation

你好，

www.haagen-dazs.com.hk

★ Ice Cream Mooncake Highlight 雪糕月餅推介

Häagen-Dazs

ICE CREAM
MOONCAKE

金星醉月
Hamper

標準價
Standard Price
HK\$2,888

公司客戶價
Corporate Client Price
HK\$1,888



「金星醉月」特選客戶優惠

Häagen-Dazs™ 「金星醉月」限量豪華中秋禮品套裝，彰顯尊貴品味。奢華套裝內含法國凱歌皇牌香檳 (Veuve Clicquot Yellow Label Champagne)、各款口味雪糕月餅的外層以純黑朱古力的脆皮，配上印有法國風情圖案的朱古力片、DILMAH 錫蘭高級伯爵紅茶、茉莉綠茶以及由社會企業 iBakery 製作的手工曲奇餅，更特設送貨服務至家居及辦公室，用作商務饋贈非常體面。

貴為特選客戶，你可享有特別優惠至 9 月 27 日，請[按此下載訂購表格](#)；或[按此](#)到網上商店選購，並於付款前輸入優惠代碼 **RO682853**。如有任何查詢，請致電 26296175 或電郵至 HKKWHaagenDazs.CorporateSales@genmills.com。

Hamper Selected Client Offer

For the first time, Häagen-Dazs™ is launching its Limited Edition Luxury **Hamper**, a premium gift set to your corporate customer or important persons. The luxury hamper includes **the premium Veuve Clicquot Yellow Label Champagne, an assortment of Häagen-Dazs™ mooncakes coated in dark chocolate decorated in French-inspired designs, and handmade cookies from the social enterprise, iBakery. Complete your gastronomic journey with a sip of premium DILMAH Ceylon The Original Earl Grey and Green Tea with Jasmine Flowers also included in the hamper. The price also includes a delivery service, making it the perfect choice for corporate gifts.**

As our selected clients, you can enjoy a special price until 27 September. [Please click here to download order form](#) or [click here](#) to order on e-shop and enter the promo code **RO682853** before check-out. For any enquiry, please call 26296175 or email to HKKWHaagenDazs.CorporateSales@genmills.com.



General Mills Hong Kong Ltd.
Tel: 2629-6175 Address: Level 21, Tower 1, Mega Box, Enterprise Square Five, 38 Wang
Chiu Road, Kowloon
Email: HKKWHaagenDazs.CorporateSales@genmills.com



*圖片只供參考。Photos are for reference only.

*如有任何爭議或變更，General Mills Hong Kong Ltd. 保留最終決定權。In case of any dispute and change, the decision of General Mills Hong Kong Ltd. shall be final.

如閣下不想再收到由 Haagen-Dazs TM 發出的電子郵件，請回覆此電郵或按[這裡](#)。If you do not wish to receive further email messages from Haagen-Dazs TM, please reply this email or [click here](#).